

Profile: Lorenzo Ranaldi

English Version

Lorenzo Ranaldi joined the President's research team in June 2025. As a member of the Macrohistory Lab, his work centres on macro-finance. He is currently investigating how inflation shapes asset returns across countries over long time horizons and how it is transmitted through the banking system. Lorenzo studied economics at LUISS University, Bocconi University and the University of Bonn, and completed research stays at the National University of Singapore and the University of Chicago.

Deutsche Version

Lorenzo Ranaldi gehört seit Juni 2025 zum Forschungsteam des Präsidenten. Im Macrohistory Lab befasst er sich mit Fragen der Makrofinanzierung. Derzeit untersucht er, wie sich Inflation langfristig auf die Renditen von Vermögenswerten in verschiedenen Ländern auswirkt und wie sie sich über das Bankensystem fortpflanzt. Lorenzo studierte Volkswirtschaftslehre an der LUISS University, der Bocconi University und der Universität Bonn und absolvierte Forschungsaufenthalte an der National University of Singapore und der University of Chicago.